

香港社會服務聯會

The Hong Kong Council of Social Service

2004-05 年度至 2014-15 年度綜援經常開支及其在整體經常政府開支中的百分比

CSSA recurrent expenditure and its percentage in total recurrent government expenditure, 2004-05 to 2014-15

年度 Year	2004-05	2005-06	2006-07	2007-08	2008-09	2009-10	2010-11	2011-12	2012-13	2013-14	2014-15
綜援經常開支總額 (億元) Total CSSA recurrent expenditure (\$ billion)	17.6	17.8	17.6	17	16.6	17.9	17.4	18.5	18.7	18.4	19.5 ##
佔整體經常政府開支的百分比 Percentage in total recurrent government expenditure (%)	9.2%	9.5%	9.3%	8.6%	7.9%	8.2%	7.8%	7.6%	7.1%	6.5%	6.4% #

註釋：
綜援經常開支數字不包括在個別年度向綜援受助人發放的額外一次過的款項。
在計算有關 2014-15 年度的百分比時，所用的經常政府開支總數是修訂預算數字。
臨時數字。

Notes :
Figures on CSSA recurrent expenditure do not include additional one-off payments issued to CSSA recipients in the respective years.
In compiling the percentage in 2014-15, figure on total recurrent government expenditure refers to that in the revised estimates.
Provisional figure.

資料來源：政府統計處 香港統計月刊 2004 年至 2014 年綜合社會保障援助計劃的統計數字
Census and Statistics Department Hong Kong Monthly Digest of Statistics Statistics on Comprehensive Social Security Assistance Scheme, 2004 to 2014
(2015 年 11 月更新 Updated on 2015 Nov)

如欲查看更多與香港貧窮情況相關的資料及數據，可瀏覽香港社會服務聯會扶貧資訊網 If you wish to check out more information related to poverty situations in Hong Kong, please visit Poverty Information Web of HKCSS : www.poverty.org.hk